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Dhr. Van Rij (VDD) Inzake Blekersveld

Op 22 juni 2022 is er door de raad een motie aangenomen met het dictum: De 
gemeenteraad verzoekt het College van B&W de huidige ingezette 
bestemmingsplanprocedure Blekersveld geen verdere doorgang te laten 
geven en deze op korte termijn te beëindigen. De wethouder zei tijdens de 
behandeling de in de raad te proeven dat “de raad zo snel mogelijk van dit 
plan af wilde en beginnen met iets anders.”
Op 7 juli 2022 Is er een collegebrief verstuurd waarin gesteld werd dat in het 
bestemmingsplan geen tijdelijke woningbouw zal worden toegestaan op 
Blekersveld, dat er maximaal 80 permanente woningen zouden worden 
toegestaan en dat er “geen minimumaantal [zou] worden genoemd zodat hier 
bij de participatie in het kader van het stedenbouwkundig plan rekening mee 
gehouden kan worden.” 
Op 12 januari wordt in een collegebrief met verwijzing van naar de motie van 
22 juni 2022 gesteld dat de raad in de gelegenheid gesteld wordt om het 
bestemmingsplan niet vast te stellen.
Op 17 januari zegt de wethouder in de commissie grondgebied: “Het oude 
bestemmingsplan komt naar u toe om het weer terug te draaien en daarna een
nieuw plan dat de hele procedure doorloopt met inspraak en alles erop en 
eraan.
Op een vraag van Zelfstandig Bloemendaal over of er nu 100% sociaal 
gebouwd gaat worden op Blekersveld antwoordt de wethouder: “Nee, er ligt 
nog niets vast.”
De brief aan de omwonenden van Blekersveld van 6 september jl. wekt sterk 
de indruk dat het oude plan wel doorgezet wordt én dat het aantal van 80 
woningen vastligt, én dat het ook al vastligt dat het 100% sociaal wordt.
Omwonenden zijn hier begrijpelijk van geschrokken en boos.
Vragen:
Kan de wethouder uitleggen hoe en waarom de uitdrukkelijke wensen van de 
raad, waarvan in het verleden meerdere keren door het college bevestigd is 
dat deze gehonoreerd zouden worden, nu toch genegeerd lijken te gaan 
worden?
Kan de wethouder toezeggen dat de eerder gemaakte afspraken alsnog 
gehonoreerd gaan worden, dat wil zeggen dat de procedure nu zo snel als 
(wettelijk en praktisch) mogelijk beëindigd wordt.
Hoe gaat de wethouder het vertrouwen van de buurt terugwinnen? Naar de 
mening van de VVD is zonder vertrouwen goede participatie niet mogelijk, en 
zonder goede participatie is draagvlak niet mogelijk. Wij hebben altijd gesteld 
dat er wat ons betreft alleen iets mogelijk is op Blekersveld met draagvlak in 
de buurt.


